
Protokół nr 2/2025 

z posiedzenia X sesji zwyczajnej 

VII kadencji Rady Powiatu w Legionowie 

WAK.0002.2.2025 

X Sesja Rady Powiatu w Legionowie, odbyła się w dniu 24 lutego 2025 r. 

odbyła się w Sali  konferencyjnej Urzędu Miasta Legionowo, mieszczącego się  

w Legionowie, przy ul. Marsz. Józefa Piłsudskiego 41. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:19 tego samego dnia. 

1. Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie, Tomasz Talarski przywitał radnych, Członków 

Zarządu Powiatu oraz przybyłych na sesję gości. 

Lista radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona 

przez Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

Lista gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu  w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Piotr Choroś 

2. Dariusz Depczyński 

3. Jacek Drozdowski 

4. Zenon Durka 

5. Józef Dziedzic 

6. Marcin Fabisiak 

7. Małgorzata Grabowska-Kozera 

8. Mariusz Grzybek 

9. Grażyna Kleindienst 

10. Michał Kobrzyński 

11. Izabela Kownacka 

12. Sylwia Krzyżanowska-Grabiec 

13. Zenon Kuska 

14. Konrad Michalski 

15. Adam Nadworski 

16. Andrzej Olechowski 

17. Leszek Smuniewski 

18. Sylwester Sokolnicki 

19. Artur Stankiewicz 

20. Tomasz Talarski 

21. Karol Urbaniak 

22. Olga Wierzbicka 
23. Robert Wróbel 

Prowadzący obrady Pan Tomasz Talarski poinformował zebranych, że „na mocy art. 15 ust. 

1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady Powiatu  

w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz na stronie 

internetowej Powiatu Legionowskiego. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie 

jest związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby 

ich wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali 

obrad.” 



2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował radnych, że wraz z zaproszeniem na posiedzenie otrzymali 

oni porządek obrad. Zapytał, czy są uwagi do porządku? 

 

Wobec braku uwag do porządku obrad, Przewodniczący przeszedł do jego realizacji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że między sesjami do Biura Rady 

wpłynęły następujące pisma: 

1) interpelacje Radnego Karola Urbaniaka:  

 z dnia 7 lutego 2025 r. w sprawie działalności ambulatorium  

w zakresie chirurgii ogólnej i chirurgii urazowo-ortopedycznej przy Zespole 

Opieki Zdrowotnej „Legionowo” spółka z o.o. w miesiącu styczeń 2025 roku,  

w tym konsekwencji dla mieszkańców braku współfinansowania placówki przez 

samorząd Gminy Jabłonna. Odpowiedź Radnemu została przekazana w dniu 21 

lutego 2025 r.; 

 z dnia 17 lutego 2025 r. w sprawie wyników pierwszego naboru wniosków do 

projektu „Wsparcie podstawowej opieki zdrowotnej (POZ)” na podstawie 

umowy zawartej pomiędzy Ministerstwem Zdrowia a Narodowym Funduszem 

Zdrowia oraz celu wykorzystania pozyskanych środków przez Zespół Opieki 

Zdrowotnej „Legionowo” Sp. z o.o.; 

2) odpowiedź z dnia 31 stycznia 2025 r. na interpelację Radnych Mariusza Grzybka  

i Adama Nadworskiego w sprawie możliwości separacji ruchu rowerowego od ruchu 

kołowego w DP 1819W (ul. Tadeusza Kościuszki w Legionowie i ul. Piusa XI  

w Chotomowie) oraz możliwości współpracy z Gmina legionowo i Gminą Jabłonna 

przy realizacji budowy ścieżki rowerowej w ulicach: Gdańskiej, Kolejowej oraz 

Partyzantów 

3) odpowiedź z dnia 29 stycznia 2025 r. na zapytanie radnego Sylwestra Sokolnickiego 

w sprawie stanu zaawansowania prac nad dokumentacją projektową przebudowy 

skrzyżowania DW632 (ul. Nowodworska) z DP 1823W (ul. Suwalna). 

4) uchwała Nr 22/2025 Zarządu Powiatu z dnia 29 stycznia 2025 r. w sprawie 

sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Legionowski za 2024 r.; 

5) informacja Zarządu Powiatu o udzielonych ulgach w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja Rady Powiatu odbędzie się 

w dniu 31 marca 2025 r. o godzinie 11:00. 

Przewodniczący otworzył dyskusję nad tym punktem posiedzenia. Wobec braku zgłoszeń 

Radnych, przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 



4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu o omówienie tego punktu poprosił Starostę Legionowskiego, 

Pana Romana Smogorzewskiego. 

Starosta poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane Radnym przed Sesją, jednak 

przybliżył dwie informacje.  

Starosta wspomniał, że w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg projekt złożony 

przez Powiat Legionowski dotyczący rozbudowy drogi powiatowej 1801W w Stanisławowie, 

gm. Serock, na odcinku 1.935 km, otrzymał dofinansowanie w wysokości 70% kosztów 

kwalifikowanych zadania. Koszt całego zadania jest szacowana na 11.126.119,00 zł. 

Zadanie to jest kontynuacją inwestycji, której pierwszy etap został zrealizowany w latach 

2021-2023. Starosta dodał, że jeszcze w tym roku mieszkańcy Wsi Stanisławowo będą 

mogli cieszyć się gruntownie przebudowaną drogą wyposażoną m.in. w jednostronny 

chodnik, perony autobusowe, z odwodnieniem drogi oraz nowe oświetlenia drogowe i pełną 

organizację ruchu. 

Drugą wspomnianą przez Starostę inwestycją była budowa nowej siedziby PIK. Starosta 

poinformował, że został ogłoszony przetarg na budowę pierwszego etapu. 

Przewodniczący Rady oddał głos Radnemu Karolowi Urbaniakowi, który wyraził 

zadowolenie z podpisania umowy z Pałacem w Jabłonnie na dwa przedsięwzięcia: Festiwal 

Nauka z Pałacem w  Tle i Drugie Święto Pałacu oraz, że dzięki dobremu wnioskowi Powiat 

Legionowski pozyskał dofinansowanie od Wojewody na dofinansowanie 4 linii 

autobusowych.  

Starosta wspomniał jeszcze, że przy współpracy z Polską Akademią Nauk poszukiwana jest 

lokalizacja pod budowę nowej szkoły średniej/branżowej. Jak powiedział Starosta, na ten 

moment oczekują, kiedy teren będzie możliwy do nabycia. Starosta powiedział, że 

jednocześnie prowadzone są rozmowy z Prezydentem Legionowa w sprawie wyboru 

nieruchomości alternatywnej. Według Starosty taką nieruchomością jest działka położona 

przy ul. Parkowej w Legionowie, tuż przy ogrodzeniu Przedszkola nr 2 i Zespołu Szkół  

w Legionowie. Nieruchomość łączy się ze Szkołą Specjalną, która dysponuje 

pełnowymiarową salą gimnastyczną, którą można również wykorzystać. Minusem tej 

koncepcji jest plan przestrzenny uniemożliwiający natychmiastowe rozpoczęcie 

projektowania i budowy tej inwestycji. Powiat zwrócił się do Miasta Legionowo, aby w planie 

ogólnym uwzględnić usługi oświatowe na tej nieruchomości.  

Radny Mariusz Grzybek poinformował, że nieruchomość Polskiej Akademii Nauk w planie 

zagospodarowania przestrzennego ma uwzględniony tern pod oświatę. Dodał również, że 

nieruchomość, która miała być drogą dojazdową do nowej szkoły została wystawiona na 

sprzedaż, więc dojazd byłby możliwy jedynie od ul. Politechnicznej. 

Radny Karol Urbaniak powiedział, że po kontakcie z przedstawicielem Polskiej Akademii 

Nauk otrzymał informacje, że do pierwszego kwartału tego roku ogłoszą przetarg na ten 

grunt. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych do dyskusji Przewodniczący Rady zamknął ten 

punkt posiedzenia. 

 

 



5. Bezpieczeństwo publiczne w powiecie legionowskim. Omówienie sprawozdań 

za 2024 rok: 

W związku z tym, że wszystkie sprawozdania zostały Radnym przesłane i omówione na 

ostatnim posiedzeniu komisji porządku publicznego, Przewodniczący poprosił aby 

komendanci jedynie dokonali wprowadzenia do tematu i jeśli jest taka potrzeba uzupełnili 

sprawozdania. Zachęcił również Radnych do zadawania pytań przybyłym gościom. 

a) Komendanta Powiatowego Policji, 

Przewodniczący Rady zaprosił do mównicy Komendanta Powiatowego Policji w Legionowie. 

Sprawozdanie w formie prezentacji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Nadkomisarz Zbigniew Pucelak swoje wystąpienie rozpoczął od uzupełnienia informacji,  

o które Radni pytali na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego. Były to informacje 

dotyczące nieletnich sprawców przestępstw, dane o procedurze Niebieskiej Karty w rozbiciu 

na gminy oraz nakazów opuszczenia wspólnie zajmowanego mieszkania i zakazów 

zbliżania. 

Po przedstawieniu informacji przez Komendanta Powiatowego Policji, Przewodniczący 

otworzył dyskusję. 

Przewodniczący pogratulował Komendantowi zmniejszenia ilości wakatów w Komendzie. 

Jak wspomniał liczba wakatów zmniejszyła się z ponad 50 na 31. Zwrócił także uwagę, że 

braki kadrowe są pewnie jedną z przyczyn wydłużenia czasu na interwencje. 

Komendant potwierdził, że to jest jedna z przyczyn. Zaznaczył jednak, że czas wydłużył 

się na interwencje zwykłe, które nie zagrażają życiu i zdrowiu. Dodał, że czas reakcji na 

zdarzenia pilne jest na dobrym poziomie. 

Następnie głos w dyskusji zabrał Radny Leszek Smuniewski, który również poruszył kwestię 

etatów. Powiedział, że w przeciągu 25 lat liczba mieszkańców powiatu wzrosła o ok. 1,5%, 

natomiast liczba funkcjonariuszy wzrosła jedynie o kilka lub kilkanaście etatów. Według 

Radnego nowa liczba etatów była nieproporcjonalna do wzrostu zapotrzebowania, 

ponieważ im więcej mieszkańców tym więcej zagrożeń i sytuacji wymagających interwencji 

policji. W związku ze zmniejszającą się liczbą wakatów, Radny zasugerował, że to dobry 

czas na rozmowy na wyższym szczeblu aby zwiększyć liczbę etatów dla KPP w Legionowie. 

Dodał, że Radni oraz Zarząd będą Komendanta w tej kwestii wspierać. 

Komendant odpowiedział, że będzie takie rozmowy prowadzić. 

Przewodniczący Rady poprosił Komendanta, aby powtórzył to co mówił na posiedzeniu 

Komisji Porządku Publicznego, w kwestii potrzeb Komendy i zakupu sprzętu. 

Komendant powiedział o potrzebie zakupu 6 samochodów. Dodał, że otrzymał pismo  

z Komendy Stołecznej w sprawie dofinansowania przez samorządy zakupu radiowozów. 

Odbywa się to w systemie 50% samorząd, 50% Policja. Wspomniał również, że wystąpił 

do Starosty i Radnych o pomoc w zakupie jednego samochodu z budżetu powiatu w 

wysokości 100 tysięcy złotych, argumentując to tym, że bezpieczeństwo to wspólny cel 

Komendy i Powiatu oraz tym, że część pojazdów z taboru Komendy będzie musiała zostać 

wycofana ze względu na liczbę przejechanych kilometrów. Podziękował również za 

dotychczasowe wsparcie.  



W związku z tym, że Przewodniczący prosił o uzupełnienie o to co się ostatnio wydarzyło, 

Komendant wspomniał o spotkaniu z mieszkańcami i dziennikarzami programu TVP3 na 

temat ograniczenia sprzedaży alkoholu w mieście Legionowo. Dodał, że jest za tym aby 

takie ograniczenie w porze nocnej wprowadzić. Jako powód podał aspekt zdrowotny  

i bezpieczeństwo. 

Radny Sylwester Sokolnicki zwrócił uwagę na specyfikę powiatu legionowskiego i na to, że 

ze względu na położenie nad Jeziorem Zegrzyńskim w okresie od maja do października jest 

wiele imprez masowych oraz wzmożony ruch turystyczny m.in. z Warszawy. W związku  

z tym zwrócił się z pytaniem do Komendanta jaka jest struktura wakatów w komisariatach 

oraz czy poczyniono jakieś kroki aby w cięższym okresie funkcjonariusze mieli zapewnione 

wsparcie?   

Komendant odpowiedział, że w komisariatach to są pojedyncze wakaty i zaplanował, że na 

ten rok tych wakatów nie będzie. W odpowiedzi na drugą część pytania Komendant 

zapewnił, że jeśli jest taka potrzeba to występuje o siły wsparcia Komendy Powiatowej i to 

wsparcie otrzymuje. Dodał, że nad Zalewem działa również Komisariat Rzeczny, a oprócz 

tego są funkcjonariusze oddziałów prewencji, którzy również pełnią służbę w Powiecie 

Legionowskim. 

Starosta wspomniał jaki był stan etatowy Komendy Powiatowej w roku 1999 oraz, że  

w 2000 roku liczba etatów została zmniejszona o 20 na rzecz mniej bezpiecznego powiatu 

wołomińskiego i te etaty już nie wróciły. Starosta powiedział, że wpływ na taką sytuacje 

ma demografia w kraju, „konkurencja ze strony wojska”, które płaci lepiej za służbę. Dodał, 

że wiele jest dziedzin, w których brakuje ludzi do pracy, więc trzeba znaleźć takie środki 

operacyjne aby te ograniczone zasoby ludzkie mogły jak najefektywniej pełnić służbę.  

Radny Jacek Drozdowski poprosił Komendanta, aby tak jak na komisji porządku 

publicznego przedstawił stan floty pojazdów, z uwzględnieniem przebiegu. 

Komendant powiedział, że część pojazdów, które są użytkowane będzie wycofana, 

ponieważ mają przebiegi powyżej 200-250 tysięcy, a niektóre nawet 300 tysięcy. 

Radny Andrzej Olechowski również poruszył kwestię floty samochodowej. Powiedział, że 

jeśli Komendant zwrócił się do Powiatu o wsparcie zakupu jednego pojazdu, a potrzebuje 

ich 6 to powinien zwrócić się również do gmin o wsparcie. 

Komendant odpowiedział, że odbył już rozmowy ze wszystkimi włodarzami gmin w tej 

sprawie. 

Przewodniczący Rady zakończył dyskusję i przeszedł do kolejnego sprawozdania. 

b) Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej, 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej o krótkie wprowadzenie. 

Brygadier Karol Mendak omówił specyfikę zdarzeń i zadań z 2024 r. Wspomniał również  

 o wakatach i inwestycjach podjętych w zeszłym roku. 

Komendant poinformował, że 2 lata temu zmienił się algorytm naliczania stopnia 

zagrożenia powiatów. Przeliczył on stopień zagrożenia Powiatu Legionowskiego o dwa 

stopnie wyżej, co wpłynęło na normatyw wyposażenia KP PSP w Legionowie. Komenda 

powinna mieć na wyposażeniu samochód ciężki ratowniczo-gaśniczy o co najmniej 7-

tonowym zbiorniku wody. Jak powiedział Komendant, na szczęście ostatni zakup 



inwestycyjny wpisał się w te wymogi. Jednak na wyposażeniu brakuje 5-tonowego pojazdu 

ciężkiego, Komendant poinformował, że KP PSP w Legionowie została ujęta w programie 

Fenix, w ramach którego pozyskają taki pojazd bez konieczności wsparcia samorządowego. 

Komendant poruszył również temat floty pojazdów osobowych, które na wyposażeniu 

Komendy są, a nie są finansowane ze środków centralnych. W związku z tym, że zachodzi 

konieczność zakupu nowego pojazdu, jeszcze w tym roku, Komendant podjął już rozmowy 

z włodarzami gmin i ze Starostą o wsparcie w zakupie takiego pojazdu. Dodał, że oprócz 

źródeł samorządowych starają się o inne źródła finansowania. W tym roku Komenda jest 

na etapie finalizacji zakupu ze środków prywatnych, przyczepy wężowej, ale bardziej 

wielofunkcyjnej niż ta która jest obecnie na wyposażeniu. 

Sprawozdanie w formie prezentacji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Po zakończeniu wystąpienia Komendanta Powiatowej Komendy PSP, Przewodniczący Rady 

otworzył dyskusję.  

Głos zabrał Radny Mariusz Grzybek, który w pierwszych słowach podziękował Panu 

Brygadierowi za tak wnikliwe sprawozdanie. Podziękował również wszystkim służbom  

z terenu powiatu legionowskiego za ciężką pracę, którą wykonują. Szczególne 

podziękowania Radny skierował do PSP i OSP za wspólną akcję na ternie Chotomowa. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń radnych, Przewodniczący przystąpił do 

kontynuowania porządku obrad.  

c)  Prezesa ZP ZOSP RP. 

Przewodniczący Rady poprosił Prezesa Zarządu Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP o omówienie sprawozdania z działalności OSP w 2024 
roku. 

Pan Krzysztof Goślicki podkreślił znaczenie współpracy OSP z PSP i zaznaczył, że ochotnicy 

są kluczowym wsparciem w działaniach ratowniczych. Przedstawił również strukturę OSP 

na terenie powiatu Legionowskiego, zadania i osiągnięcia OSP w zakresie pozyskania 

nowego sprzętu w 2024 r. Pan Goślicki wspomniał również o młodzieżowych grupach OSP. 

Sprawozdanie w formie prezentacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Po przedstawieniu informacji przez Prezesa OSP, Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radny Andrzej Olechowski wspomniał o opracowaniu, które opisuje jednostki PSP i OSP  

z terenu powiatu legionowskiego. Poruszył również kwestię dofinansowania jednostek OPS 

z budżetu Powiatu. 

Pan Goślicki powiedział, że po raz pierwszy w budżecie Powiatu pojawiły się środki na OSP, 

mimo, że to nie jest zadanie własne powiatu. Ten gest pokazuje, że wysiłek i praca jaką 

ochotnicy wkładają w zapewnienie bezpieczeństwa zostały zauważone i pojawiły się środki 

na dotację do zakupu specjalistycznego sprzętu. Pan Prezes podziękował wszystkim 

radnym, którzy głosowali za tym wsparciem, a szczególne podziękowania skierował do 

Radnego Karola Urbaniaka, który był inicjatorem tego tematu.  

Radny Józef Dziedzic poruszył kwestię dziecięcych i młodzieżowych oddziałów OSP. Zwrócił 

uwagę, że w Legionowie te oddziały nie są tak liczne jak w innych gminach np.  

w Wieliszewie. W związku z tym zwrócił się do Pana Prezesa z pytaniem jakie formy 



promocji są stosowane? Czy na przykład w szkołach taka informacja jest dostępna? Gdzie 

i kto inicjuje tę działalność tych drużyn? 

Pan Prezes odpowiedział, że każda jednostka indywidualnie prowadzi nabór do tych drużyn, 

ale jest też pewne ograniczenie ilości osób, które mogą zostać przyjęte do tych drużyn. 

Osoby prowadzące nabór muszą mieć przygotowanie pedagogiczne i odpowiednie 

predyspozycje do pracy z młodzieżą. W każdej jednostce grupa, którą można „obsłużyć” 

to maksymalnie 30 osób. Pan Goślicki powiedział, że są jednostki, które tych drużyn  

w ogóle nie mają i jest to niepokojące, co jest sygnałem do podjęcia działań w tym zakresie, 

żeby tą sytuację poprawić.  

Radny Jacek Drozdowski uzupełnił odpowiedź Pana Goślickiego. Dodał, że z prezentacji 

przedstawionej na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego wynika, że w gminie 

Wieliszew jest najwięcej jednostek OSP, co wpływa również na ilość młodzieżowych grup. 

Radny wspomniał jeszcze, że Pan Prezes skromnie opowiada o działaniach OSP i dodał, że 

to właśnie jednostka OSP z powiatu legionowskiego była pierwszą podczas dużego pożaru 

hali na ul. Marywilskiej w Warszawie. 

Pan Prezes powiedział, że w ubiegłym roku jednostki OSP trzykrotnie udzielały wsparcia 

innym okolicznym powiatom oraz podczas powodzi w Kotlinie Kłodzkiej. 

Przewodniczący Rady poruszył kwestię, o której wspomniano na posiedzeniu Komisji 

Porządku Publicznego, a mianowicie o małej ilości druhów z gminy Serock z przeszkoleniem 

z udzielania pierwszej pomocy. Jak powiedział Przewodniczący ma to szczególne znaczenie, 

ponieważ jest to gmina najbardziej oddalona od centrum powiatu legionowskiego.  

W związku z tym zwrócił się z pytaniem do Prezesa Goślickiego kto i w jaki sposób może 

temu zaradzić? 

Pan Prezes odpowiedział, że z analizy stanu ilości wyszkolonych osób na terenie powiatu 

wynika, że na terenie Gminy Serock jest tych ratowników najmniej. Wspomniał, że  

w przeszłości te szkolenia prowadziła Państwowa Straż Pożarna i w myśl przepisów  

o ochotniczych strażach pożarnych nadal powinna to robić. Jednak zapotrzebowanie jest 

tak duże, takie szkolenia trwają określony czas i moce przerobowe są zbyt małe, żeby  

w jednej chwili móc te dysproporcje zapewnić. Dodał, że wspólnie z Komendantem będą 

czynić starania ku temu, żeby zorganizować na ternie naszego powiatu taki kurs, 

szczególnie uwzględniając w nim gminę Serock. Jednak decyzje o tym zapadną  

w Komendzie Wojewódzkie, a nawet w Komendzie Głównej. 

Radny Leszek Smuniewski wspomniał, że ostatnie lata to był dobry czas dla jednostek OSP 

jeśli chodzi o sprzęt. Dodał również, że budżet jednostek OSP to kilka milionów złotych  

z budżetów gmin, więc gminy jak do tej pory wykazały się zrozumieniem dla potrzeb 

bezpieczeństwa pożarowego. Radny zwrócił również uwagę na zaangażowanie ochotników 

z OSP, ponieważ jak powiedział, że mało gdzie można spotkać tak silnie rozkręconą 

działalność i tak silnie owocującą ponad 300 młodymi adeptami służby pożarniczej. 

Skierował także słowa uznania za działalność z młodzieżą, która jest nieodpłatna, w pełni 

charytatywna. Dodał, że Powiat, angażujący się w budowanie bezpieczeństwa, powinien 

szukać rozwiązań i takich obszarów do współpracy z jednostkami OSP, które zachęcają 

młodych ludzi do tej działalności ratowniczej. Jak wspomniał Radny ma to szczególne 

znaczenie w kontekście nowych zadań nałożonych na jednostki OSP, powiaty i gminy 

wynikające z nowej ustawy o ochronie ludności. 

Radny Artur Stankiewicz podziękował Radnemu Smuniewskiemu za ciekawą wypowiedź. 

Powiedział, że to 100 tysięcy będzie wartością dodaną dla OSP. Dodał, że nigdy za wiele 

środków, które zostaną spożytkowane na bezpieczeństwo. 



Wobec braku kolejnych zgłoszeń radnych do dyskusji Przewodniczący Rady zakończył ten 

punkt posiedzenia. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście legionowskim. 

Przewodniczący Rady poprosił do mównicy Naczelnika Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało omówione na Komisji Porządku 

Publicznego oraz zostało przekazane Radnym drogą e-mailową. W związku z tym od razu 

przeszedł do dyskusji. 

Wobec braku zgłoszeń Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy Staroście 

Legionowskim stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

7. Informacja na temat głównych założeń ustawy o ochronie ludności i obronie 

cywilnej ze szczególnym uwzględnieniem zadań realizowanych przez powiat 

i zasad ich finansowania. 

Główne założenia ustawy o ochronie ludności omówił Naczelnik Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego Pan Janusz Głogowski. 

Prezentacja omawiana przez Naczelnika stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Po zakończeniu wystąpienia Naczelnika Głogowskiego, Przewodniczący Rady otworzył 

dyskusję. 

Radny Karol Urbaniak zwrócił się z pytaniem czy na najbliższe miesiące jest przewidziany 

harmonogram zadań, które będą wymagały ścisłej współpracy różnych instytucji?  

Naczelnik odpowiedział, że na chwilę obecną takiego programu nie ma. Dodał, że do tej 

ustawy praktycznie nie ma jeszcze żadnych aktów wykonawczych, pojawiły się jedynie  

3 akty, które niewiele wnoszą do tejże ustawy i sposobu działania. Powiedział, że zapewne 

w najbliższych miesiącach pojawią się jakieś rozporządzenia. 

Radny Karol Urbaniak dopytał czy przedstawiciele Powiatu uczestniczyli w jakiś 

spotkaniach organizowanych przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki lub Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych i Administracji? 

Naczelnik odpowiedział, że jedno z rozporządzeń, które się pojawiło dotyczyło szkolenia 

kierowników jednostek organizacyjnych. W Akademii Pożarniczej będzie prowadzone 

szkolenie dla starostów. Obecnie prowadzone są szkolenia dla wojewodów. 

Radny Karol Urbaniak dodał, iż znalazł ciekawostkę, że ustawodawca nałożył 25 zadań na 

wójtów, burmistrzów, prezydentów, a na starostów 26. 

Następnie głos zabrał Radny Józef Dziedzic, który powiedział, że ustawa nakłada dużo 

zadań na powiat, dodatkowo współpraca z gminami będzie wymagała dużego wysiłku. Jak 

powiedział tych zadań zapewne nie da się wykonać tymi siłami, które posiada komórka 

organizacyjna starostwa zajmująca się zarządzaniem kryzysowym. Akty wykonawcze, 

które się pojawią, jeszcze bardziej uzmysłowią, że ta ilość zadań i obowiązków jest 



ogromna. W związku z tym zaapelował, aby mieć na uwadze wzmocnienie kadrowe tego  

obszaru. 

Radna Małgorzata Grabowska-Kozera zwróciła się z pytaniem, czy obiekty zbiorowej 

ochrony to jest dopiero „pieśń przyszłości”? Czy coś już się dzieje w tym zakresie? Czy 

takie obiekty są znalezione na terenie powiatu legionowskiego? Czy wiadomo jaką ilość 

osób w razie np. wojny są w stanie procentowo pomieścić?  

Naczelnik odpowiedział, że jeśli chodzi o obiekty, które mogłyby posłużyć jako schrony, 

bądź ukrycia, taką listę w 2024 roku sporządzała Państwowa Straż Pożarna, na ich stronie 

internetowej jest wykaz tych obiektów. Na terenie powiatu legionowskiego obiektów typu 

schron nie ma. Dodał, że pewnie by się może coś działo w tym zakresie, ale schron musi 

spełniać wiele określonych parametrów technicznych. Obiekty, które teoretycznie mogłyby 

posłużyć jako schrony tych wymagań nie spełniają. 

Radny Leszek Smuniewski powiedział, że ciężko mówić o schronach i ukryciach, ponieważ 

nie ma rozporządzenia do tej ustawy, które by określało jakie parametry ma spełniać taki 

obiekt. Dodał, że do tej pory schrony, które były budowane za minionego ustroju nie są 

dostępne, ani na terenie powiatu legionowskiego czy wielu innych. Natomiast według 

nowych przepisów za wcześnie jest rozmawiać, bo tych przepisów jeszcze nie ma.  

Dodał, że z zaplanowanych środków (program jest wyliczony i planowany na 10 lat) na 

realizację tej ustawy, spora część trafi na dosprzętowienie jednostek OSP i PSP.  

Przedstawił również, że według danych z ustawy na terenie powiatu legionowskiego 

powinno być 25 tysięcy miejsc w schronach i ukryciach, a nie ma żadnego, natomiast  

w obiektach zbiorowej ochrony powinno być 32 tysiące miejsc. To pokazuje jaki ogrom 

pracy i środków potrzeba aby cele tej ustawy zrealizować. 

 

Przewodniczący Rady przytoczył, że na posiedzeniu Komisji Porządku Publicznego ten 

temat został poruszony. Prezes Goślicki wtedy powiedział, że co z tego, iż sprzęt będzie 

jak może zdarzyć się tak, że nie będzie go komu obsłużyć, bo wielu z ochotników OSP 

zostanie powołanych do wojska w ramach przydziałów.  

Radny Artur Stankiewicz powiedział, że zostało przeprowadzonych wewnątrz kilka rozmów 

i są różne koncepcje rozwiązania dotyczące tego, jak należy zachowywać się w czasie 

potencjalnego kryzysu (wojny). Zdaniem Radnego nie zawsze schrony i tego typu obiekty 

faktycznie wypełniają te zadania albo te oczekiwania, które byśmy sobie wyobrażali. 

Następnie przytoczył przykłady reakcji na zagrożenie oraz scenariusze zdarzeń. 

Przedstawił również przykłady i budowle, z których można by się inspirować. 

Przewodniczący Rady podsumował, że należy czekać na rozporządzenia do ustawy oraz 

zapewnił, że Rada do tematu będzie nie raz powracać.  

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025. 

Zmiany w uchwale budżetowej Powiatu Legionowskiego omówiła Skarbnik Powiatu 

Legionowskiego, Pani Katarzyna Rembelska. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie 

opinii komisji na temat zmian w budżecie. 

Radny Mariusz Grzybek powiedział, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt niniejszej 

uchwały. 



Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował radnych, że projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetowych zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

Następnie otworzył dyskusję w tym punkcie porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

radnych Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i przeszedł do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady 

Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 67/X/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 lutego 2025 r. zmieniająca 

uchwałę Nr 56/VIII/2024 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2025 – stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za usunięcie i przekazanie statków lub innych obiektów pływających z 

obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2025 

roku. 

W związku z tym, że jest to uchwała wprowadzona corocznie Przewodniczący zapytał czy 

radni chcą aby Naczelnik Głogowski dokonał wprowadzenia. Wobec braku głosów, 

Przewodniczący otworzył dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 

Przewodniczący zarządził procedurę głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usunięcie i przekazanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (2) 

Zenon Kuska, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 68/X/2025 uchwały Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 lutego 2025 r. w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przekazanie statków lub innych obiektów 

pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Legionowskiego w 2025 

roku – stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Miasta i Gminy Serock. 

W związku z tym, że projekt uchwały jest przyjmowany corocznie – dofinansowanie na 

organizację imprezy plenerowej pn. „IX Mistrzostwa Powiatu Legionowskiego dzieci  

i młodzieży w biegach ulicznych”, Przewodniczący przeszedł od razu do dyskusji.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady zarządził procedurę głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy 

Serock. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (2) 

Zenon Kuska, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 69/X/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Serock – stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 



11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Wieliszew. 

Analogicznie do punktu 10 porządku posiedzenia, Przewodniczący przystąpił od razu do 

procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Wieliszew. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (2) 

Zenon Kuska, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 70/X/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wieliszew – stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu 

określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Legionowski. 

Wicestarosta Konrad Michalski przedstawił informacje na temat projektu uchwały 

dotyczącego podniesienia dodatków motywacyjnych dla nauczycieli Powiatu 

Legionowskiego. Przedstawił również, że opinia związków zawodowych jest pozytywna.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu powiedział, że uchwała została 

pozytywnie zaopiniowana przez tą komisję. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Pan Tomasz Talarski poinformował, że projekt uchwały 

zyskał pozytywną opinię komisji budżetowej. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad omawianym projektem uchwały. Wobec braku 

zgłoszeń radnych, przystąpił do procedury głosowania. 

 



Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie regulaminu określającego 

wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz zasady 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Powiat 

Legionowski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Zenon Durka, Józef Dziedzic, Marcin 

Fabisiak, Małgorzata Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał 

Kobrzyński, Izabela Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad 

Michalski, Adam Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, 

Artur Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

NIEOBECNI (1) 

Robert Wróbel 

 

Przewodniczący Rady potwierdził, że uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr 71/X/2025 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 24 lutego 2025 r. w sprawie 

regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz zasady obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Legionowski – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

13.  Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski poinformował, że do projektu protokołu z IX Sesji 

Rady Powiatu w Legionowie nie wpłynęły żadne uwagi radnych. 

W związku z tym przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Piotr Choroś, Dariusz Depczyński, Jacek Drozdowski, Marcin Fabisiak, Małgorzata 

Grabowska-Kozera, Mariusz Grzybek, Grażyna Kleindienst, Michał Kobrzyński, Izabela 

Kownacka, Sylwia Krzyżanowska-Grabiec, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Adam 

Nadworski, Andrzej Olechowski, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur 

Stankiewicz, Tomasz Talarski, Karol Urbaniak, Olga Wierzbicka 

 



NIEOBECNI (3) 

Zenon Durka, Józef Dziedzic, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził przyjęcie protokołu. 

14. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Radny Mariusz Grzybek zwrócił się do Starosty Legionowskiego o to aby Zarząd Powiatu 

wystąpił do PKP PLK S.A. jako zarządcy wiaduktu na drodze 1820W w sprawie realizacji 

bezpiecznej ścieżki rowerowej.  

Swój wniosek podparł tym, że w roku 2025 będzie zrealizowany cały ciąg pieszo-rowerowy, 

który połączy dwie drogi wojewódzkie (DW 630 oraz DW 631), a wiadukt będzie przerwą 

w tym ciągu, co może wpłynąć negatywnie na bezpieczeństwo rowerzystów.  

W związku z powyższym Radny Mariusz Grzybek poprosił Starostę, jako Przewodniczącego 

Zarządu, aby Zarząd Powiatu jako zarządca drogi wystąpił do PKP PLK S.A. o wsparcie  

i realizację bezpiecznej drogi przez wiadukt dla rowerzystów. 

Następnie Radny Artur Stankiewicz powiedział, że cyt.: „chciałem serdecznie pozdrowić  

i podziękować Radnemu Dariuszowi Depczyńskiemu. Można działać ponad podziałami 

pomimo pewnych różnić zdań.” 

Radna Izabela Kownacka poruszyła temat inwestycji na ul. Warszawskiej w Olszewnicy. 

Wyraziła nadzieję, że po poprawie pogody prace znów ruszą. Powiedziała również, że  

w dniu Sesji jest temperatura dodatnia, a na budowie nic się nie dzieje. Zapytała czy powiat 

jest przygotowany na kolejne utrudnienia i czy Powiat jest w kontakcie z zarządcą dróg 

wojewódzkich, ponieważ „za chwilę” na ul. Warszawskiej, droga nr 61, utrudnienia będą 

większe, a w niedługim czasie na ul. Nasielskiej  (przy szkole w Komornicy) będzie remont 

kładki? 

Starosta odpowiedział, że były rozmowy z Wójtem Kownackim podczas, których sugerował, 

aby Pan Wójt (który jest pierwszym gospodarzem na tym terenie i tu gmina Wieliszew 

będzie miała kłopot z dojazdem swoich mieszkańców przez ok 9 miesięcy  od strony 

Nieporętu) rozmawiał, aby wspomniany remont został przesunięty. Starosta zaznaczył, że 

nie posiada informacji jak się te rozmowy potoczyły. Starosta dodał, że na komisji 

budżetowej również była o tym mowa i powiedział, że gdyby był Wójtem Wieliszewa to 

zrobiłby wszystko aby uruchomić drogę przez Kwietniówkę jako drogę rezerwową,  

a w przyszłości zrobiłby wszystko aby tą drogę na stałe wybudować. Umotywował to tym, 

że ani remont ul. Kościelnej, która nie zwiększa przepustowości tej drogi, nie usprawni 

komunikacji przy tej ilości mieszkańców i przy tej ilości wydawanych warunków zabudowy, 

a co za tym idzie, i uchwalanych planów przestrzennych, a co za tym idzie pozwoleń na 

budowę na terenie takiej gminy. Dodał, że pytanie Radnej powinno zostać skierowane do 

podstawowego gospodarza terenu.  

W odpowiedzi na pytanie Radnej nt. ul. Warszawskiej Starosta powiedział, że mimo iż 

temperatury powietrza są dodatnie, to grunt tak szybko nie odmarza. Zapewnił, że prace  

ruszą jak warunki będą bardziej sprzyjające. Dodał, że wraz z pracownikami, na 

zaproszenie Rady Gminy Wieliszew tłumaczył, że niestety została tam podpisana bardzo 

długa umowa, z wyłączeniem warunków zimowych, co daje wykonawcy gigantyczny 

komfort czasu i on to wykorzystuje.   

Radny Michał Kobrzyński podzielił się refleksją, że sprawny urząd to sprawni urzędnicy. 

Powiedział, że pozwolił sobie obejść wszelkie procedury, nie pisał interpelacji, ani zapytań 

tylko wykonał jeden telefon. Chciałby na ręce Pana Starosty złożyć podziękowanie za 

rozwiązanie sprawy związanej z bezpieczeństwem na drodze. 



Radny Mariusz Grzybek zabrał głos w sprawie, którą poruszyła Radna Kownacka  

i powiedział, że jest w kontakcie z wykonawcą, który powiedział, że ma swojego inspektora 

nadzoru, który zezwala na pewne etapy prac. Radna wspomniała również o MZDW, Radny 

poinformował, że na najbliższe posiedzenie Komisji Rozwoju zostali zaproszeni 

przedstawiciele tej instytucji, a na kwietniowe posiedzenie przedstawiciele GDDKiA. 

15.  Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady, Tomasz Talarski podziękował radnym za zrealizowanie porządku 

obrad.  

Przypomniał, że kolejne obrady Rady Powiatu w Legionowie odbędą się 31 marca 2025 r. 

w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Legionowie. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Powiatu w Legionowie 

 

Tomasz Talarski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Katarzyna Meloch 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


